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Organisationsnummer 875001-8205     Styrelsemöte nr 21

 
Plats: Kansliet, Slottsgatan Örebro, Onsdag den 13 December 2023, kl . 17:30
Kallade: Jan Greve, Sara Hillersberg, Gösta Hedlund, Hanna Sjöberg, Henrik Werge, Gunnel Zenk 
Tjänstepersoner: David Johansson, Anna Nilsson 
Anmält förhinder: Gunnel Zenk
Närvarande: Hanna Sjöberg, Gösta Hedlund, Jan Greve, Henrik Werge, Sara Hillersberg , David Johansson, 
Anna Nilsson.

1. Mötet förklaras öppnat av Henrik Werge

2. Henrik Werge väljs till mötesordförande

3. Gösta Hedlund väljs till mötessekreterare

4. Hanna Sjöberg väljs till justerare
    

5. Förslaget till dagordning var utsänt med kallelsen.        
Beslut: Godkändes med följande tillägg under övriga frågor:                                             
a. Fråga från Jan ang. infomöte om avsättning av skogsmark för reservat från Sveaskog.                         
b. Avskärmningsutrustning mellan kontorsplatserna  
c. Aktivering av Laxåkretsen

                                       

6. Rapport från verksamhetsutvecklaren 
a. Hemsidan: är nu omarbetad och hålls aktuell kontinuerligt. 
b. Kretskonferensen: David Erlandsson medverkade med information om det kommande EU-valet. 
Kretsrepresentanterna framförde att de önskade att länsförbundet arrangerar aktiviteter på detta tema 
under våren. 
Lokala frågor som kan bli teman för möten är PFAS-Vätternvattenprojektet, klimatnätverket planerar att 
genomföra aktiviteter, en arbetsgrupp planeras att starta efter årsskiftet för att fylla domänen ”Ge mig 
hopp”. 
d. David Johansson framförde att han vill söka tjänsteledighet på halvtid för att jobba åt ”Skydda 
skogen”.
Beslut: Styrelsen ställer sig positiv till ansökan om tjänstledighet under förutsättning att det kan 
förankras i avtalet med Riksorganisationen.

7. Föregående protokoll
Protokollet har varit utsänt och lades till handlingarna.
Beslut: Godkännes. 

8. Ekonomisk rapport 
a. Det finns en gammal fordran på Laxåkretsen om 60 000 kr som kretsen skulle finansiera med ett 
förväntat bidrag från Laxå kommun.
Beslut: Med anledning av att kommunbidraget uteblivet så kommer fordran att skrivas bort i 
länsförbundets bokslut.
b. Två projekt som nu kommer att avslutas har ej förbrukat alla beviljade medel och kan bli föremål för 
återbetalning av ej förbrukad del.
c. Beslut: Intäkter till Skogsgruppen ska bokföras på separat balanskonto och omkostnader för 
Skogsgruppen räknas av mot detta konto.

9. Rapport från ordföranden och övriga rapporter. 
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a. Styrgruppen Örebro-Värmland jobbar enligt plan.
b. CREAM: Hanna rapporterade att Sebastian Fall är intresserad av att jobba med projektet.
c. Hanna meddelade att Markamossen om ca 40 Ha och  ett annat objekt nära Ånnaboda på 
Sveaskogsmark, kan vara aktuella för reservatsbildning.
d. Jonas O. har författat ansökan till Riks om fortsättning på våtmarksprojekt för 2024-2026.

      10.  Plan för verksamhet 2024. 
      Beslut: Frågan skjuts upp till nästa styrelsemöte.

11. Anställningsförhållanden inom Länsförbundet.
Anna N. Redogjorde för problematik vad gäller skyldigheter för arbetsgivaravgiftredovisning, 
inkomstskatt och momsredovisning.
Beslut: Länsförbundet ska ej registrera sig för inkomstskatt och moms.

       12.  Årshjulet översyn. 
Beslut: Frågan skjuts upp till nästa styrelsemöte. 

       13.  Planering av ansvarsområden verksamhetsberättelse. 
Beslut: Frågan skjuts upp till nästa styrelsemöte.

       14. Ansökningar om verksamhetsbidrag  
             Inga ansökningar fanns att behandla.

       15. Mötesplan 2024
             Styrelsemöten hålls på Länsförbundets kansli i Föreningarnas hus i Örebro med starttid 17:30  om inget  

annat meddelas. Planerade datum är 16/1, 20/2, 19/3, 9/4, 14/5, och 4/6.

        16. Övriga frågor 
 a. Jan föreslog att bjuda in Per Jiborn, ordförande i Kalmars länsförbund, angående information om 

deras arbete för att få Sveaskog att avsätta mer skogsmark för olika former av reservat.
Beslut: David J. får uppdraget att kontakta honom i frågan.
b. Beslut: att avsätta 5000 kr för inköp av skärmstöd och avgränsningsskärmar mellan 
kontorsarbetsplatserna på kansliet.
c. Jan informerade om att Laxåkretsen inte haft någon egen verksamhet på flera år. Det finns 37 
medlemmar registrerade på Laxåkretsen.
Beslut: David J. ska kontakta dessa medlemmar för att undersöka om det finns förutsättning att aktivera 
kretsen igen. 
d. Inga ytterligare övriga frågor fanns att behandla.

      17.  Mötets avslutande 
      Henrik förklarade mötet avslutat.

—---------------------------------------------------------------------------------------------
Mötesordförande: Henrik Werge 

—---------------------------------------------------------------------------------------------
Mötessekreterare:  Gösta Hedlund

—----------------------------------------------------------------------------------------------
Justerare:  Hanna Sjöberg                                                                                                                                          
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